

打擊籠(C)使用守則

更新日期為：2/2024

本打擊籠使用守則如下：

1. 本打擊籠祇供本會會員使用，如非會員恕不招待。
2. 本打擊籠只可進行壘球活動。
3. 本打擊籠只准已租用的會員使用。
4. 本打擊籠只可進行投捕及投打練習，未經本會辦公室職員預先同意，不得轉作其他用途。
5. 本打擊籠的人數限制：

活動	籠內人數限制	備註
投捕練習	4	2 名投手、2 名捕手
投打	2	1 名投手、1 名擊球員

- 如希望作其他練習/增加人數，必須得本會辦公室職員預先同意。
 - 未滿 13 歲人士不得參與發球機練習。(如適用)
 - 進行投打練習時，投手必須使用保護網。
 - 如有需要，可向本會職員借用一籃壘球作練習。
 - 進行任何練習時，請確保最少有一名本會合資格教練或 21 歲以上有壘球經驗人士在場監察安全。
6. 請確保練習時打擊籠的所有門均已關上並扣好。
 7. 請跟從發球機上的指引正確使用發球機；使用發球機後請順手蓋回保護套。(如適用)
 8. 使用場地後請自行清理個人物品，保持場地清潔，勿留下空水樽、汽水罐等。
 9. 不得擅自移動及開關場內一切設備、器械及開關掣等，如有毀壞或損壞場內設備及器械等物件，該會員須負責照價賠償。
 10. 請小心保管私人物品，財物在場地內若有任何遺失或損壞，本會概不負責。
 11. 如遇惡劣天氣 或 場地狀況問題，本會有權取消打擊籠的預約。
 12. 如需協助，請與本會職員聯絡。
 13. 中國香港壘球總會保留一切修正守則的權利及本守則的最終解釋權。

Batting Cage (C) Using Guideline

Last update: 2/2024

Using guideline regarding the use of batting cage C :

1. This batting cage is opened for HKCSA members only.
2. Only Softball related activities are allowed in this batting cage.
3. This batting cage is only for those members who reserved the cage.
4. This batting cage is permitted for pitch catch / throw batting practice only. Unless it is approved by HKSA office staff, otherwise any other activities would not be allowed in the cage.

5. Number of persons allowed in the cage :

Activities	Number of persons allowed in the cage	Remarks
Pitch catch practice	4	2 pitchers & 2 catchers
Throw batting practice	2	1 pitcher & 1 batter

- Unless it is approved by HKCSA office staff, participants must follow the activity and head count restriction from above .
 - Participant aged below 13 is not allowed to join the pitching machine practice. **(if applicable)**
 - Pitcher must use the pitcher protection screen when conducting throw batting practice.
 - Please contact our staff to borrow a bucket of softballs for practice if necessary.
 - Please make sure there is at least 1 qualified HKCSA Softball coach or 1 experienced participant aged 21 or above to supervise the safety of the practice.
6. Please ensure that all doors of the cage are securely shut while conducting the practice.
 7. Please follow the user guideline on the batting machine to use the machine properly. Also, please put on the protective cover back on the pitching machine after use. **(if applicable)**
 8. Please clean up your personal belongings and keep the cage clean after using it. Do not leave any empty bottles and cans.
 9. Do not move and switch all equipment, appliances and switches of the cage without authorization. Users will be required to compensate HKCSA for any loss or damage caused.
 10. Please keep an eye on your personal belongings, HKCSA will not be responsible for any losses and damages to your own property.
 11. Hong Kong China Softball Association has the right to cancel the booking due to ground condition or adverse weather.
 12. Please contact our staff if you need any assistance.
 13. Hong Kong China Softball Association has the right to amend this guideline at any given time. In case of any dispute, HKCSA has the sole and final discretion of interpretation of these rules and regulations.